
UCHWAŁA NR RGK.0007.55.2021 
RADY GMINY BIAŁE BŁOTA 

z dnia 25 maja 2021 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.1.2021 w sprawie rozbudowy Gminnego Centrum Kultury 
w Białych Błotach i likwidacji placu zabaw wraz ze skateparkiem przy Szkole Podstawowej w Białych 

Błotach. 

Na podstawie art. 18 b ust. 1 ustawy z 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713 ze 
zm.) w związku z art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 roku o petycjach (Dz. U. z 2018 r., poz. 870) 
uchwala się, co następuje: 

§ 1. Po zapoznaniu się z petycją w sprawie rozbudowy Gminnego Centrum Kultury w Białych Błotach 
i likwidacji placu zabaw wraz ze skateparkiem przy Szkole Podstawowej w Białych Błotach oraz po 
wysłuchaniu opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w Białych Błotach rozpatruje się petycję pozytywnie. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy Białe Błota, zobowiązując go do 
przesłania Wnoszącym petycję odpisu niniejszej uchwały. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.       
  

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
Białe Błota 

 
 

Jacek Grzywacz 
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UZASADNIENIE

W związku z otrzymaną petycją nr BRG.1520.1.2021 z dnia 21 kwietnia 2021 r., wniesioną

przez mieszkańców gminy Białe Błota w sprawie rozbudowy Gminnego Centrum Kultury w

Białych Błotach i likwidacji placu zabaw wraz ze skateparkiem przy Szkole Podstawowej w

Białych Błotach, zgodnie z § 103 pkt. 3 oraz § 110 Statutu Gminy Białe Błota (uchwała Nr RGK.

0007.183.2019 Rady Gminy Białe Błota z dnia 26.11.2019 r., Dz. Urz. Województwa Kujawsko -

Pomorskiego z 2019 r. poz. 6762 z dnia 05.12.2019) oraz uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie

Statutu Gminy Białe Błota (uchwała Nr RGK.0007.68.2020 Rady Gminy Białe Błota z dnia

01.10.2020 r., Dz. Urz. Województwa Kujawsko - Pomorskiego z 2020 r. poz. 4879 z dnia

12.10.2020) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Białe Błota dokonała oceny petycji

pod względem formalnym i merytorycznym oraz wypracowała stosowną opinię.

Przedmiotem petycji jest rozbudowa Gminnego Centrum Kultury w Białych Błotach

i likwidacja placu zabaw wraz ze skateparkiem przy Szkole Podstawowej w Białych Błotach.

Wobec powyższego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Białe Błota dokonała

oceny petycji pod względem formalnym i merytorycznym.

Komisja w pierwszej kolejności dokonała kontroli petycji pod względem formalnym tj.

dokonano sprawdzenia, czy spełnia ona wymagania opisane w art. 4 ustawy o petycjach. W wyniku

podjętych czynności ustalono, że petycja z 21 kwietnia 2021 r. spełnia wymagania formalne

stawiane petycjom wnoszonym przez osoby fizyczne. Została ona także wniesiona w interesie

publicznym.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu dnia 27 kwietnia 2021 r. rozpatrzyła

petycję w sprawie rozbudowy Gminnego Centrum Kultury w Białych Błotach i likwidacji placu

zabaw wraz ze skateparkiem przy Szkole Podstawowej w Białych Błotach.

Komisja przedstawiła pismo mieszkańców Białych Błot, którzy to kategorycznie

sprzeciwiają się projektowi rozbudowy Gminnego Centrum Kultury na terenie placu zabaw

i skateparku. Mieszkańcy zaznaczyli, iż tereny pod budowę Gminnego Centrum Kultury to jedyne

miejsca rekreacji na świeżym powietrzu dla dzieci i młodzieży. Mieszkańcy w petycji zaznaczyli,

że nie są przeciwko budowie Gminnego Centrum Kultury, ale uważają, że nie można zaspokoić

tych potrzeb kosztem zdrowia fizycznego i psychicznego najmłodszych. Rodzice zaznaczyli, że

oferta kulturalna Gminnego Centrum Kultury jest uboga i nie przyciąga uwagi wielu mieszkańców,

dodatkowo zajęcia odbywające się w Gminnym Centrum Kultury są drogie i duża ilość

mieszkańców korzysta z podobnych zajęć w sąsiadującej Bydgoszczy, gdzie za podobne zajęcia nie
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muszą płacić. Zdaniem rodziców, w pierwszej kolejności powinno się skupić nad programem

placówki i dostosowaniem go do potrzeb mieszkańców oraz ewentualnym dofinansowaniem zajęć,

aby zwiększyć ich ofertę i dostępność, a dopiero w kolejnym etapie rozbudować centrum.

W petycji podkreślono również, że plac zabaw i skatepark zostały oddane do użytku

stosunkowo niedawno, więc niszczenie tej inwestycji, czy ponoszenie kosztów przenoszenia jej

nosi znamiona niegospodarności. Mieszkańcy uważają, że istnieje wiele przesłanek społecznych i

ekonomicznych, które zadecydowały, że sprzeciwiają się oni podejmowaniu tego typu istotnych

decyzji bez uzgodnień społecznych. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli Radni z sołectwa Białe

Błota, którzy w pierwszej kolejności również wyrazili swój niepokój odnośnie zaproponowanych

zmian.

Kierownik Centrum Obsługi Edukacji i Sportu Pan Patrycjusz Migawa, który miał

przedstawić Komisji plan przeniesienia placu zabaw i skateparku podczas obrad komisji takowego

planu nie przedstawił, twierdząc, że nie ma go przy sobie, a argumenty przemawiające za

przeniesieniem placu zabaw i skateparku Kierownika Centrum Obsługi Edukacji i Sportu były

niepoparte dokumentacją. Podczas spotkania Kierownik Centrum Obsługi Edukacji i Sportu

poinformował, że na przeniesienie placu zabaw nie jest potrzebny nowy projekt placu zabaw, tylko

przeniesienie zostanie zrobione na zgłoszenie, a koszt całkowity przeniesienia wyniesie około

7 tysięcy złotych.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po wysłuchaniu wszystkich uczestników posiedzenia

uznała petycję za zasadną i przychyliła się do zawartej prośby o wstrzymanie realizacji inwestycji

rozbudowy Gminnego Centrum Kultury oraz przeniesienia placu zabaw i skateparku. Zdaniem

członków Komisji wspomniana inwestycja powinna zostać zaplanowana w innym miejscu, a plac

zabaw powinien pozostać w nienaruszonym stanie.

Podczas swoich prac Komisja w sposób szczegółowy zapoznała się z przedłożoną petycją i

rozpatrzyła petycję pozytywnie.

Mając powyższe na uwadze Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zwróciła się do Rady

Gminy Białe o pozytywne rozpatrzenie petycji.

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota

Jacek Grzywacz
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